
 

Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden 

Dag: torsdagen den 13 augusti i Holjeparken. 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Jarl Jönsson, Bertil Thomasson, Gunilla Wahlgren, 

Nils-Göran Gustafson, Anitha Fredriksson, Birgitta Eriksson, James Sandstedt, 

Arne Larsson(adjungerad). 

Förhinder: Torsten Cairenius 

 

 

 

§ 67 

 

 

 

§ 68 

Mötets öppnande. 

Ordförande Ingvar Wramsmyr förklarade mötet öppnat och hälsade 

välkommen. 

 

Fastställelse av dagordning 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§69 Medlemsärenden 

Vi är just nu 311 medlemmar. En minskning från föregående möte med 

fem st. medlemmar. 

 

§70 Ekonomi 

Dagens behållning 131000 kr 

 

§71 Rapport från ordförandekonferens. 

Hjärnkoll skall genomföras – Inget datum spikat. 

Kjell Andersson önskar att deltaga. 

Ordförandekonferenser skall genomföras (ev. digitalt)- bra när tekniken 

Fungerar optimalt. 

 

§72 Rapport från föregående medlemsmöten. 

Ingvar hälsade ett 40 – tal SPF:are till detta annorlunda medlemsmöte i 

Coronatider. Ingvar berättade om styrelsens strategier inför hösten med 

månadsmöten, styrelsemöten m.m. En klurig tipspromenad 

genomfördes och vinnare blev Gunni-Ann Berggren och på hedrande 

2:a plats Ronnie Gustafson. Vi fikade och umgicks i värmen. 

Arne genomförde en uppskattad allsång. Ett mkt uppskattat 

medlemsmöte 

 

 



§73 Planering av kommande medlemsmöten 

Medlemsmöten i augusti, september och oktober är inställda. Vi hoppas 

att det är möjligt att genomföra den 26 november med Evert Taubes 

musikskatt med Giselsons. 

 

§74 Planering av kommande aktiviteter 

Stor osäkerhet för aktiviteter utom vandring med Monica Pettersson 

som ev. startar enligt program 25/8. 

Körsång och Eric T startar inte under rådande omständigheter. 

Alve Persson slutar och deltagarna kommer att kontaktas av Ingvar. 

Om övriga aktiviteter finns ingen info om hur det skall hanteras ännu. 

Inga nya aktiviteter är aktuella för närvarande. Styrelsen återkommer 

Med mer information senare. 

 

§75 Rapport från kpr och rpr 

Allt inställt. 

 

§76 Effektuering av telefonkedjor  

Vi har ett ansvar för de som har det extra besvärligt i Cornatider.  

Bertil och Gunni-Ann sammanställer målgruppen och styrelsen 

effektuerar hur vi går vidare med frågan. 

 

§77 Slutförande av studiecirkel om ensamhet 

Ärendet bordläggs. 

 

§78 Nytt intranät 

Nytt intranät rekommenderas och styrelsen uppmanas att testa. 

 

§79 Kongress 

Ingmar Thorell invaldes som vice ordförande i förbundsstyrelsen. 

Första delen med ansvarsfrihet, val m.m. har skötts digitalt. 

Andra delen med nya stadgar, motioner, rambudget m.m. tas senare. 

 

§80 Upprop för äldreomsorgen 

Styrelsen uppmanar alla medlemmar att skriva på uppropet för 

äldreomsorgen. Du hittar det på hemsidan. 

 

§81 Facebook resp. smartphone 

Vi överväger att starta senare med utbildning av intresserade. 

 

§82 Förslag till valberedning 

Ärendet bordläggs. 

 

 

 



§83 Övriga ärenden 

Inga ärenden. 

 

§84 Nästa sammanträde 

Nytt sammanträde den 10 september kl 9 eller kl 14 

Plats och tid meddelas senare vid kallelsen. 

 

§85 Mötets avslutande 

Ingvar tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

  

  

 Vid protokollet                               Justeras 

  

  

 

 NilsGöran Gustafson                   Ingvar Wramsmyr 

  

  

 
 

 

 

 

 

 


